

Referat KS-møte 10

29. november-1. desember

D = saker som legges frem for diskusjon

O = saker til orientering

OP = oppnevning

V = saker som krever vedtak

Til stede: Lise Karine Ljunggren Ringstad, Andreas Dreyer Salater, Ingeborg Kolstad, Roy Arild Rugsveen, Håkon Ravndal (digitalt), Silje Kroken (referent)

Faste saker:

Sak 01/10/24 Referat møte 9/2024 (O) Hele KS

Komite speiding godkjente referatet fra forrige møte.

Sak 02/10/24 Orienteringer (O) Hele KS

Komite speiding orienterte om hva de har gjort siden sist.

Komiteens medlemmer har blant annet deltatt på Academy, på Speider-og Roverforum og på Speidertinget. De har også fulgt opp delegatene som skulle representere forumene på Speidertinget.

Sak 03/10/24 Orienteringer fra forbundskontoret (O)

Komite speiding fikk en orientering om aktuelle saker fra forbundskontoret.

Sak 04/10/24 Oppnevninger (OP)

Komite speiding gikk igjennom oppnevningslisten

Oppnevninger:

- Benny Andreassen Svenning oppnevnes som prosjektleder for Roverstevnet 2025.
- Maren Henrikke Frøland Kristiansen oppnevnes til prosjektleder for ROS 2025.
- Anja Gustavsens oppnevnes som hoveddommer til NM i speiding 2025 og 2026

Sak 05/10/24 Arrangementlisten (O/D)

Komite speiding gikk gjennom arrangementlisten og koordinerte hvordan de skal promotere speiderprogrammet, roverprogrammet og ledertreningen på arrangementer i nærmeste fremtid

Sak 06/10/24 Oppfølgingsskjema (O/D)

Komite speiding gikk igjennom prosjekter, arbeidsgrupper og arrangementer de følger opp.

Oppfølging av forum:

Komite speiding ønsker seg et felles evalueringsmøte med SST og FK for å kunne samle trådene etter forum.

Oppfølging av LTP:

Komite speiding ønsker seg en orientering fra LTP om status på Nettverkssamling for ledertrening.

Egne saker:**Sak 59/10/24 Dato for Roverfemkamp 2025 (V)**

Dato for arrangementet foreslås 19.-21.september 2025

Vedtak: Komite speiding støtter forslaget om dato og tar kontakt videre med samarbeidsgruppa for felles Roverfemkamp

Sak 60/10/24 Mål for ROS 2025 (D)

Saken utsettes til neste møte.

Sak 61/10/24 Prosjektleder Roverstevnet 2025 (OP)

Komite speiding har fått inn en søknad til prosjektleder for Roverstevnet 2025

Benny Andreassen Svenning fra Hålogaland krets oppnevnes som prosjektleder for Roverstevnet 2025. Roverstevnet blir i Harstad-området. Komite speiding mener det har en egenverdi å ha geografisk spredning av arrangementer, da får man mulighet til å bygge arrangementskompetanse flere steder i landet. Vi vil på denne måten også treffe en bredere del av målgruppa, som er rovere i NSF.

Sak 62/10/24 Prosjektleder ROS 2025 (OP)

Komite speiding har fått et forslag til en prosjektleder for ROS 2025. Maren Henrikke Frøland Kristiansen oppnevnes til prosjektleder for ROS 2025.

Sak 63/10/24 Retningslinjer for fordypningsmerker (D/V)

Alle retningslinjer eies av Speiderstyret. Navnet bør derfor endres slik at det blir tydeligere at eierskapet til dokumentet ligger hos KS. Det er gjort et revisjonsarbeid i dokumentet. Dokumentet er en intern veiledning som beskriver hvordan fordypningsmerker skal utformes.

Vedtak:

- Navnet endres fra *Retningslinjer for fordypningsmerker* til *Veiledning for fordypningsmerker*.
- *Veiledning for fordypningsmerker* er vedtatt med de endringer som er foreslått.

Sak 64/10/24 Verktøy for peff 3 (D)

Komite speiding diskuterte henvendelse fra to deltakere på TG-kurs som jobber med et prosjekt for å få flere til å gjennomføre Peff 3.

Komite speiding ser at det kan være utfordrende å skille mellom PEFF3-kurset og fordypningsmerket Patruljehaik.

Vedtak:

- Komite speiding skal jobbe med å definere forskjellen mellom Peff 3 kurset og fordypningsmerket Patruljehaik.
- Komite speiding takker for henvendelsen og støtter det videre arbeidet med prosjektet.

Sak 65/10/24 Endringer i programelementet Utfordringen (D)

Komite speiding skal diskutere hvordan de stiller seg til å åpne for mer funksjonalitet og fleksibilitet i Utfordringsknappen, også med tanke på bruk av min.speiding.

Vedtak:

- Om godkjenningsnivå i min.speiding: Legger til grunn at ledertrenerne har mulighet til å godkjenne for ledere i kretsen sin, at de er over i hierarkiet.
- Om program mål: Ønsker at det legges opp til at man kan legge til program mål i etterkant av gjennomført Utfordring.
- Om kommunikasjon og motivasjon: Sak til SPEIDERN: Om Utfordringen, og nye emnemerke. Kanskje det er en ide å lage en mini-ledervei? Dine nye muligheter

Aksjon: Det inviteres til et arbeidsmøte med SPEIDEREN-redaktør for å lage artikkel.

Aksjon: KS ønsker å bruke Ledertreningspatruljen til å promotere og motivere ledere til å gjennomføre Utfordringen.

Sak 66/10/24 Lederveien (O)

Komite speiding så på ulike tiltak som fremkommer i rapporten fra Arbeidsgruppe for frivillighet. Innsikten fra Gruppeundersøkelsen 2024 og erfaringer fra vekstarbeid i Vesterlen, lå til grunn for diskusjonen

Oversikten skal være til hjelp for SST/KS/FK i arbeidet med Lederveien.

Fra diskusjonen:

- Ledervei med fokus på succession planning.
- Legge til rette for at det skal være enkelt på ta på seg mindre oppgaver og ansvar: Make "hjelper" great again.
- Tydelige roller og ansvarsoppgaver til de ulike enhetene.

- Tydelig forventningsavklaring om krav.
- Viktigste er at KS definerer en tydelig ledervei, og hvem som gjør hva. Og så er det opp til Ledertreningspatruljen osv å utarbeide verktøyene.
- KS ønsker å ha en dialog med vekstansatte rundt hvordan arbeidet med oppstart av nye speidergrupper foregår for å sikre at det er i tråd med Prinsipper for Speiderledelse og Prinsipper for Speiderprogram

Sak 67/10/24 Arbeidsplan og langtidsplan

Komite speiding så på vedtatt Arbeidsplan 2025-2026 og Langtidsplan 2030 og diskuterer hvordan vi skal jobbe med dette fremover.

Deler av diskusjonen skjedde i fellesskap med Speiderstyret. Arbeidet fortsetter på felles møtehelg 17.-19.januar 2025.

Eventuelt: (Her føres saker som ble meldt inn under Orienteringer (ingen vedtak))

EVT 68/10/24 Ledertreningspatruljen og KS (O)

Komite speiding skal jobbe for en bedre kommunikasjon, og et tettere samarbeid med Ledertreningspatruljen fremover.

Aksjon: Det utarbeides et forslag til revidert mandat for Ledertreningspatruljen til neste møte 16.desember.

EVT 69/10//24 Orientering om KS på landsleir

Felles Landsleir-ROKS (ROKS: Roverombud-og kontakt samling):

Komite speiding har hatt møte med Rovernemnda om å ha fellesopplegg for roverombud/kontakter i løpet av landsleiren.

Mål: skape kontakter, fasilitere økter som legger opp til felles arrangementer/møteplasser i fremtiden.

Roverseminar på Landsleir:

Komite speiding har fått forespørsel om å legge til rette for faglig innhold for rovere på Landsleir.

Aksjon: Komite speiding tar opp saken igjen i et eget møte med representanter fra leirledelsen.

EVT 70/10/24 Oppfølging av 43/08/24 Arbeidsgruppa for beverspeiding

KS diskuterte søknadene som har kommet til arbeidsgruppen som skal jobbe med programmet for beverspeiding.

Det gjøres en gjennomgang av søknadene og legges frem en anbefaling til neste KS-møte 16. desember

EVT 71/10/24 Kommunikasjon av Lederprogram på speiding.no

Om program for ledere: Programtilbudet for ledere er en del av speiderprogrammet.

Komite speiding ønsker at det på speiding.no legges til en egen linje på "aldersgrupper" under der hvor man da legger til lederpatrulje. Legge til og samle ressurser slik det nå ligger for de andre aldersgruppene. Det er fordi det handler om deg og utviklingen din, lederutvikling (egenutvikling) slik som speiderprogrammet også er.